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春节祝福慢慢送，一送你缘分的“缘”，送一个祝福是一种缘;二送你财源的“源”，祝你新的一年有财源;三送圆满的“圆”，愿你家庭幸福团团圆圆!搜集的《新年英语贺卡祝福短信》，仅供大家借鉴！ 【篇一】 I hope you have a most ...
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【篇一】
I hope you have a most happy and prosperous New Year。
谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you。 Best wishes。
愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
Hope you enjoy the happiness of New Year and all the trimmings。
祝你享尽新年佳节的快乐和新年的礼品。
Good luck， good health， hood cheer。 I wish you a happy New Year。
祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future。
祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year!
愿新春美景与欢乐常伴随你!
Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year。
衷心祝福来年快乐、幸运!
At New Year and always， may peace and love fill your heart， beauty fill your world， and contentment and joy fill your days。
新年的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，愿你一切称心如意，快乐无比。
May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through。 Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way。
愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
May the glow of New Year candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright。Have a love filled New Year!
愿新年的烛光带给你祥和与喜悦，祝你新年充满爱。
In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts。 May the kind of New Year outshine all the rest。
在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
【篇二】
致新年贺忱与最美好的祝福！
A happy New Year to you.
祝节日快乐,新年幸福。
Best of luck in the year to come.
愿你在未来的一年里，吉星高照。
Wish all the best wishes for you.
献上最美好的祝愿。
Wish many good wishes for the holidays and the coming year.
新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
万事如意新年美好祝福你及你所爱的万事如意。
To wish you special joy at the holidays and all year.
祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
Much joy to you in the upcoming year.
愿您在新的一年充满快乐。
Wishing you and your family a very happy new year.
祝福您及全家新年快乐。
We offer New year blessings to you.
我们向您献上新年的祝福！
I only want you for New year!
我只要你作为我的新年礼物！
I give all my love to you this New year.
值此佳节，献上我对你所有的爱。
My arms are wide open for you this New Year.
我张开双臂，盼与你共度新春佳节。
Heres a tender New Year kiss from you know who.
你的心上人献给你一个温柔的新年之吻。
Wishing you and yours a happy happy new year.
万事如意，合家平安。
Best wishes for a wonderful new year.
献上最诚挚的祝福，祝您新年愉快。
With best wishes for a happy New Year!
祝新年快乐，并致以良好的祝福。
May joy and health be with you always.
祝您永远健康快乐。
May happiness follow you wherever you go!
愿您幸福快乐，直到永远永远。
I hope you have a most happy and prosperous New Year.
谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
With the compliments of the season.
祝贺佳节。
May the seasons joy fill you all the year round.
愿节日的愉快伴你一生。
Seasons greetings and best wishes for the New Year.
祝福您，新年快乐。
【篇三】
1、Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things
传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
2、A New Year greeting to cheer you from your daughters.
愿女儿的新年祝福带给你快乐。
3、To wish you special joy at the holidays and all year.
祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
4、We won\'t forget you this holiday season.
假期里，我们不会忘记您的。
5、I hope we can spend the holidays together.
希望我们能一起过春节。
6、Wish all the best wishes for you.
献上最美好的祝愿。
7、It\'s really a shame we can\'t be together at that moment.
我们不能在一起过春节真是太遗憾了。
8、A cheery New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
9、Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
10、New year is a time for gladness and rejoicing …because there is no class.
新年是喜庆的日子——因为不用上课。
11、Best wishes for you and your family.
祝福您及您的家人。
12、A cheery New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
13、Peace and love for you at New Year from all your students.
祝老师新年充满平安和爱。
14、Take your passion and make it come true.
发挥你的热情，让理想变为现实。
15、Wishing you all the blessings of a beautiful season.
愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
16、Thank you for your hard work and patience on this holiday season.
值此佳节，谨对您的辛勤栽培表示感谢。
17、May the joy of New Year be with you throughout the year.
愿新年的快乐一年四季常在。
18、Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come
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